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a IEEE

Gisteren niet besproken, maar inmiddels kan je wel een lijn uittekenen. In elk geval de komende drie weken geen overleggen /

bijeenkomsten van deze aard. Daarna moeten we bezien. Maar ik vind dat we gelet op de maatregelen gisteren dit soort overleg
ook begin november niet in Den Haag te hoeven doen, omdat we als alternatief immers een videoconferentie hebben. Dus laat

het RIVM maar weten dat wij uitgaan van een digitale bijeenkomst, niet van een bijeenkomst in Den Haag.

Voor wat betreft het overleg van 19/11 dat lijken me inderdaad de opties. Ik heb de financiele vraag van vrijdag bij het IEE
neergelegd. PG is nu aan het kijken of ze nog ergens een zak geld in de hoek hebben staan. Ga ik deze week meer over horen.
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Onderwerp: 2 korte RIVM punten voor bespreking in MT straks

Urgentie: Hoog

Ho! [NCEELukt het jou nog om twee korte punten mbt RIVM te bespreken in het MT straks?

1. De workshop voor programma 5 op 11 november

RIVM houdt vooralsnog vast aan een bijeenkomst in Den Haag, met max 30 personen. Ik heb daar twijfels bij, die jij deelde. Het

lijkt me goed om even te kijken wat ons MT er van Vhs heeft in het PO met RIVM van 1 september hier niets

over gezegd. Grote kans dat de Corona werkelijkheid dit vanzelf onmogelijk maakt, maar een MT standpunt hierover is

handig en geeft duidelijkheid. RIVM vraagt er ook nadrukkelijk om.

2. Eris op 19/11 een strategisch overleg met RIVM en PG. Goed om even na te gaan of wij nog punten hebben, aanvullend

aan wat PG al heeft geopperd: Doetinchem cohort, Covid, VTV, en impactvolle determinanten van gezondheid. Wij
hadden bij het vorige strategisch overleg meer procesachtige bespreekpunten zoals breed programmeren, meerjarig

programmeren. Voor nu is voor ons actueel het structurele budget tekort en de grote vraagstukken (VCP vernieuwing,

Voedselveiligheid nav OVV rapport) die wij niet kunnen inpassen. Maar misschien komen de knappe koppen van het MT

met een mooi bespreekpunt?
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